

## 產品特色說明

ALEVE The liveliness and modernity of a youthful, well-balanced model mirrors the practicality and convenience of being able to really use your kitchen for all those everyday tasks. With the new handled version of Alevè, Stosa Cucine aims to meet the needs of rationality and ergonomics, at the same time adding a touch of urban glamour.

**Alevè**：一個充滿活力、現代感，年輕化又完美平衡的系列，反映出一個廚房的實用性與方便性，讓每天的廚房工作處理起來游刃有餘。新的 **Alevè** 系列搭配了把手呈現，**Stosa Cucine** 得以讓使用者得到符合人體工學的合宜體驗，讓此系列增添了一絲城市迷人韻味。

DOLCEVITA Elegant style and attention to details: this is the key to interpreting the new Dolcevita collection from Stosa Cucine. Classic kitchens with doors displaying a carved frame and central panel - varnished or distressed decapè embellished with a silver or gold line. A tangible expression of the good taste that's inherent to Italian culture. Rich in charm and with an evocative name, Dolcevita is the essence of the style harmony and loving care of a cheerful place where friends and guests feel at home: versatile classic kitchens programme with a definite classic atmosphere, enhanced with all the lure and luxury of real ash wood.

**Dolcevita**：優雅態度與秉持對細節的專注，**Stosa Cucine** 為您詮釋全新打造的 **Dolcevita** 系列。古典風格廚具，門片採用清漆上色，中心蝕刻凹槽並以銀色或金色線條作修飾。透過一套實體廚房，高尚品味的義式文化得以表露無疑。**Dolcevita** 富含讓人難以忘懷的魅力，是展現了和諧感及溫暖關愛的地方，使賓至如歸，沒有任何違和感：如此多元面向的廚具，有著濃烈古典風味，尤其櫟木實木鼓動著對奢華誘惑的內心渴望。

MILLY A creative approach to the kitchen environment with lively, curved elements where design meets practicality and emotions. Flexible geometries made up of the perfect combinations between the straight lines of the wall units and strike handles, and the curved ones of the central workstation.

**Milly**：充滿創意性的活潑、弧形曲線元素設計，滿足了對廚房實用面與情感面的需求。彈性靈活地玩味幾何形狀組成，完美結合了線條感櫥櫃與造型把手，還有迷人弧度的中央操作區。

REPLAY NEXT Replay is a punchy, modern kitchen that's easily recognised by its glossy or matt polymer doors with their wood or coloured finish. It's one of the models that make up the new Look System from Stosa Cucine. The Replay kitchen can be integrated with the Gloria groove system with embedded handles.

**REPLAY NEXT**：**Replay** 是一套簡練又現代的廚具，從它的亮面及霧面 PVC 木紋或多彩門片可一窺究竟。同時，也是 **Stosa Cucine** 推出 **Look System** 的其中一個系列。還能夠彈性變化，搭配內嵌把手(**the Gloria groove system**)，別有一番趣味。